
Slavko Jovičić 

Pitanje postavljeno predsjedavajućem Vijeća ministara BiH: 

„Šta nas čeka ako ovako krenemo sa rasipništvom u općoj potrošnji, a izvoz pada, 

padat će još ulaskom, odnosno Hrvatska je već ušla i tamo će biti Kineski zid na Savi, pa 

ćemo doći u još teže probleme? I upozoravam, evo treću godinu da ne bismo došli u te 

probleme, pa se onda uhvatili za glavu šta je s nama bilo, tražim od Vijeća ministara BiH da 

počnu što prije racionalizaciju na svim nivoima, u svim sektorima i da se smanji ova opća 

potrošnja i rekao bih haos u potrošnji, gdje niko nikome ne odgovara i samo se mi ovdje 

nekada kao nešto zabrinemo i uhvatimo kroz poslanička pitanja. Zato tražim odgovor, da 

krenu direktno, što bi se reklo, da sliste i da zbrišu ovaj javašluk ako je moguće, a jeste, i da 

ovaj parlament jednom definitivno kaže – gospodo, uradite to, ako nećete, mi ćemo izaći 

ovdje s prijedlozima i kažemo – od danas nema plaćanja nikome mobilnih telefona u ovim 

institucijama koje više niko ne zna ni šta rade, ni kome su odgovorni i koliko će više para 

uzeti od ovog jadnog naroda.“ 

 


